

Canada has a strong natural resource advantage that can be used to promote world scale manufacturing facilities and technology. We can use these mega projects in Alberta and Canada to achieve jobs, technology, control of our economy and an improved quality of life.

Let us hope we don't miss the chance. Let us work to see that we don't.

Le Canada jouit de nombreuses ressources naturelles, avantage qu'il peut utiliser pour promouvoir à l'échelle mondiale des installations et techniques de fabrication. Nous pouvons utiliser ces super-projets en Alberta et au Canada pour créer des emplois et des techniques, contrôler notre économie et améliorer notre qualité de vie.

Espérons que nous ne raterons pas cette chance. Nous devons y voir.

Après une évaluation rapide, j'en ai conclu que même si certains de nos projets n'ont pas été réalisés, nous pourrions toujours bénéficier de l'expérience et de la technologie qui ont été développées. C'est pourquoi je pense que nous devrions continuer à travailler sur ces projets, même si nous ne sommes pas en mesure de les réaliser immédiatement.

En ce qui concerne l'Alberta, je pense que nous devrions nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel économique et qui peuvent être réalisés dans un délai raisonnable. Cela signifie que nous devons nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie.

En ce qui concerne le Canada, je pense que nous devrions nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie. Cela signifie que nous devons nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie.

En ce qui concerne l'Alberta, je pense que nous devrions nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel économique et qui peuvent être réalisés dans un délai raisonnable. Cela signifie que nous devons nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie.

En ce qui concerne le Canada, je pense que nous devrions nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie. Cela signifie que nous devons nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie.

En ce qui concerne l'Alberta, je pense que nous devrions nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel économique et qui peuvent être réalisés dans un délai raisonnable. Cela signifie que nous devons nous concentrer sur les projets qui ont le plus grand potentiel de créer des emplois et de développer la technologie.

In a very preliminary examination, I have concluded that the projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.

Like in the case of Alberta, the province which the Cdn. will look like, the projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.

To me, the projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like, are those which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.

Not only will the project and its construction management team be responsible for the project, but also the provincial government and the municipal government, so will municipal engineers and so will many others.

The projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like, are those which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.

Clearly, it will not be the case of Alberta, the province which the Cdn. will look like, that the projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like, are those which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.

If we are to avoid the gloom and doom of such a slowdown, we are going to have to encourage our engineers to establish the rules of the game. If we wish Alberta and Canada to prosper, we must be more active in the development of the game. How long can we afford to delay the construction of the projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like?

It is not only the province which the Cdn. will look like, but also the municipal government and the provincial government, so will municipal engineers and so will many others.

The projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like, are those which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.

Clearly, it will not be the case of Alberta, the province which the Cdn. will look like, that the projects which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like, are those which would have the greatest impact on the economy of Alberta, the province which the Cdn. will look like.